
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 18. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 133
Vil ministeren redegøre for, hvad der ligger til grund for udpegningen af de fi-
skeriområder, der kan få gavn af 16 mio. kr. årligt i udviklingsmidler, og vil mi-
nisteren oplyse, hvorfor Halsnæs ikke figurerer i den såkaldte FLAG-ordning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Hans An-
dersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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